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Bericht van de voorzitter   
 
Beste leden van het CDA Etten-Leur, 
 
Het beste advies voor trouwe CDA-ers is om de laatste tijd maar niet 
teveel naar de praatprogramma’s en actualiteiten op TV te kijken.  
Want het CDA krijgt het momenteel nogal om de “oren”.   
Of misschien net wel kijken en goed opletten. Want het blijft altijd 
belangrijk om gemaakte fouten te erkennen en daarvan te leren.  
 
De afgelopen weken hebben er in onze provincie veel CDA bijeenkomsten  
plaatsgevonden. Ik heb een vergadering bijgewoond in Den Bosch met de 
voorzitters van de Brabantse CDA afdelingen waar ook de nieuw gekozen 
statenfractie bij aanwezig was.  
En afgelopen maandag was er een overleg met landelijk voorzitter Hans 
Huibers op initiatief van het CDA Brabant. Dit overleg was bij ons in Etten-
Leur en diverse vertegenwoordigers van het CDA, van Breda tot 
Woensdrecht, Steenbergen waren daarbij aanwezig.  
 
Belangrijkste agendapunten van deze bijeenkomsten waren uiteraard hoe 
moet het verder met het CDA en hoe heeft dit zo kunnen gebeuren. 
Bij alle bijeenkomsten was steeds voldoende ruimte voor iedereen om 
zijn/haar mening te geven. Dus het besef dat het niet goed gaat is groot. 
 
Twee belangrijke conclusies alvast: Onze politiek leiders in Den Haag 
hebben veel te weinig gevoel en binding met de regio’s en onze achterban 
in het algemeen. Ze zijn vooral bezig met hun eigen politieke agenda en 
zijn losgeweekt van wat mensen dagdagelijks bezig houdt. Onze landelijke 

kopstukken hebben het CDA verhaal niet goed over weten te brengen, 
onduidelijk waar we nu voor staan en we waaien met alle kanten mee.  
Daardoor zijn we in een negatieve spiraal terecht gekomen en dat doen 
we als CDA ook vooral onszelf aan. 
 
Een uitstekend voorbeeld van die politieke agenda lijkt mij het uitkleden 
van het openbaar vervoer in relatie tot klimaat. Veel kernen zijn niet of 
nauwelijks meer te bereiken met het OV.  En vervolgens krijgen we deze 
week te horen dat het kabinet vindt dat benzine en dieselauto’s nog 
duurder en nog meer belast moeten worden. Weer zullen de mensen uit 
de regio de dupe zijn en de tol moeten betalen. De hardwerkende gewone 
burger die een elektrische auto niet kan  betalen en ook geen leaseauto 
ter beschikking krijgt. Afbouwen van het gebruik van fossiele brandstoffen 
is belangrijk en op termijn noodzakelijk, maar de volgorde klopt niet. Zorg 
eerst voor goedkopere elektrische auto’s die voor de grote middengroep 
ook bereikbaar zijn. Bovendien worden de neveneffecten onderschat door 
Haagse politici want welke ouder kan straks nog rijden voor de sportclub 
van de kinderen met een benzineprijs van ruim boven de € 2,00.  En de 
verenigingen hebben al een tekort aan vrijwilligers en budgetten.   
 
Een tweede conclusie vind ik bemoedigend. Heel veel CDA afdelingen in 
Brabant hebben het bij de gemeenteraadsverkiezingen vorig jaar goed 
gedaan. Veel lokale CDA bestuurders stralen vertrouwen uit en zijn goed 
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bezig. Ik heb veel enthousiaste CDA-bestuurders gezien tijdens deze 
bijeenkomsten. En het viel mij op dat er bij de genoemde bijeenkomsten 
opvallend veel jonge CDA-leden aanwezig waren die veel vertrouwen en 
geloof in het CDA hebben. En ook nog eens goede ideeën hebben. 

Natuurlijk vinden ook zij dat er veel moet gebeuren maar dat geeft moed. 
Dat geldt tevens voor onze afdeling.  De afgelopen jaren zijn er nieuwe 
mensen lid geworden en actief geworden voor het CDA.  En daar moeten 
we mee doorgaan. Zie meer daarover in het artikel van Ger de Weert. 
 
Het CDA is nogal altijd een partij met een goed verhaal en met sterke 
wortels in de samenleving.  We moeten als lokale afdelingen alleen af en 
toe wat harder tegen de Haagse boom schoppen om ze bij de les te 
houden.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Reggy Heijens 
   

(email: reggy@verkeersschoolblom.nl )  

 

 
Fractienieuws 
 
  
 

 

 
 
Jürgen van Hulst treedt terug als raadslid 
 
Eind vorig jaar gaf Jürgen van Hulst aan dat het niet goed ging met zijn 
gezondheid. Een combinatie van factoren leidde er toe dat Jurgen zich 
tijdelijk moest terugtrekken als fractievoorzitter en gemeenteraadslid. 
Binnen de wet is er dan ruimte om voor een periode van 4 maanden 
ziektevervanging te regelen. Zo geschiedde en vanaf medio december 
2022 werd Claartje Bierkens zijn vervanger. Mariette Nooijens nam het 
fractievoorzitterschap op zich. 
 
Begin april 2023 werd duidelijk dat het herstel van Jürgen meer tijd vraagt 
dan was voorzien. Dit heeft er toe geleid dat Jürgen zijn ontslag als 
raadslid voor het CDA bij de gemeente Etten-Leur heeft ingediend. Jürgen 
licht dit onderstaand toe: 
 
“Het is voor mij een ontzettend moeilijke beslissing geweest. Ik voel me 
nog steeds erg betrokken bij het CDA en de lokale politiek. Maar ik moet 
eerlijk zijn. Het feit dat ik dit voel staat ook het herstel van mijn 
gezondheid in de weg. Om die reden heb ik besloten nu te stoppen als 
raadslid. Ik zie het niet als een afscheid, eerder als een time out. Wanneer 
ik op een later moment weer meer energie heb en ik voel dat er wederom 
een goede balans is in mijn leven, wil ik zeker weer aansluiten bij de 
fractie. Niet als raadslid, maar wel zo mogelijk als burgerraadslid. Ik hoop 
dat jullie begrip hebben voor mijn besluit.” 
 
Vanuit de fractie wordt met respect naar dit besluit van Jürgen gekeken. 
Ook het bestuur heeft waardering en begrip voor dit besluit en wenst dat 
Jürgen voldoende tijd en ruimte heeft voor zijn herstel. 
 
Voorgaande houdt in dat Claartje Bierkens op 8 mei 2023 definitief 
benoemd zal worden als raadslid voor het CDA Etten-Leur. Voor de zomer 
zal ook duidelijkheid komen over de positie van Ronnie Buiks, die zoals 
bekend is benoemd als Statenlid voor het CDA in Brabant. 
 
 (fractie email: kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl ) 

 

ALV 2 mei 2023 
 
 
 

 
 

 
Uitnodiging Algemene Ledenvergadering 
 
Recent is er een “save the date” uitgegaan van de secretaris voor de te 
houden Algemene Ledenvergadering. Deze staat gepland op dinsdagavond 
2 mei 2023. De locatie voor deze ledenvergadering is bij Verkeersschool 
BLOM, Handelsweg 11 te Etten-Leur en de starttijd is om 19.30 uur. 
 
De agenda bestaat uit twee onderdelen. 
 
In het eerste onderdeel staan zaken op de agenda die betrekking hebben 
op onze lokale afdeling. Zo wordt onder meer de jaarrekening besproken. 

mailto:reggy@verkeersschoolblom.nl
mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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En kijken we ook terug op de recente verkiezingen. Bijzonder moment 
daarbij is het feit dat Ronnie Buiks op 14 april 2022 25 jaar raadslid was 
voor het CDA in Etten-Leur. En dat Ronnie recent is benoemd als lid van 
de Provinciale Staten. Hij zal verslag doen van zijn eerste ervaringen. 

Verder is er ruimte om -ruim een jaar na de gemeenteraadsverkiezingen- 
te kijken waar we nu staan als lid van de coalitie. Mariette Nooijens 
(fractievoorzitter) en Ger de Weert (wethouder) zullen een nadere 
toelichting geven. 
 
Het tweede deel van de vergadering is interactief. In dit onderdeel zullen 
we aan de hand van een aantal stellingen stil staan bij waar we staan als 
CDA Etten-Leur en welke stappen er zijn te zetten om ook in de toekomst 
een breed gedragen partij in het midden van het politieke spectrum te 
blijven. Dit deel wordt voorbereid en geleid door het bestuur. Na afloop is 
er uiteraard ook ruime gelegenheid om met elkaar onder het genot van 
een hapje en drankje het gesprek te voeren. 
 
De agenda en onderliggende stukken van deze ALV worden binnenkort 
digitaal verzonden aan de leden. 
 
Bert Schluter (email bert.schluter@outlook.com) 
 

 
Actueel uit de raad 
 
 
In maart en april 2023 stonden een 
aantal zaken op de raadsagenda die hier 
worden toegelicht. 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Raadsvergadering maart en april 2023 
 
 
Verklaring van Geen Bedenkingen Zwartenbergseweg 17  
 
CDA fractie heeft eerder over dit onderwerp klare taal laten horen. In 
maart 2019 zijn er kaders vastgesteld door de raad, waarbij het 
verplaatsen van de intensieve veehouderij van de Zundertseweg naar de 
Zwartenbergse Polder onder voorwaarden mogelijk gemaakt zou worden. 
De ondernemer heeft daarna investeringen gedaan in een uit te werken 
plan. In december 2021 bleek echter geen raadsmeerderheid om dit plan 
en de daarmee gepaard gaande verplaatsing te ondersteunen. De 
verklaring van geen bedenkingen werd geweigerd. Het besluit dat de raad 
toen heeft genomen, is als voorlopig besluit geduid waardoor de 
initiatiefnemers en andere betrokken partijen in staat zijn gesteld hun 
zienswijzen naar voren te brengen. In de raadsvergadering van 13 maart 
kwamen deze zienswijzen in bespreking in de raad. Het college stelde voor 
om alsnog over te gaan tot het afgeven van de verklaring van geen 
bedenkingen en dus de omvorming van het bedrijf onder nader te stellen 
voorwaarden mogelijk te maken. Maar ook nu bleek een meerderheid van 
de raad dit voorstel niet te steunen. CDA fractie bracht wederom naar 
voren dat dit besluit door de raad niet op basis van ruimtelijke 
overwegingen kan worden genomen. Sterker nog: onze fractie gaf 
duidelijk aan dat door dit besluit er schade ontstaat bij de initiatiefnemers, 
die uiteindelijk afgewend zal worden op onze gemeenschap. Met andere 

woorden: de rekening moet dan door de gemeente Etten-Leur moet 
worden betaald. Bij de behandeling bleek alleen Leefbaar Etten-Leur ons 
te steunen. 
 
 
Ontsluiting en krediet Hoge Haansberg  
 
Etten-Leur is de afgelopen dertig jaar fors gegroeid. Waar ooit twee 
kerkdorpen landelijk gelegen waren, is er nu sprake van aaneengesloten 
wijken in onze gemeente. De ambitie is om door te groeien naar het jaar 
2040, waarbij in totaal 3800 nieuwe woningen worden toegevoegd. In 
maart 2023 kwam de krediet aanvraag aan de orde om de ontwikkeling 
van Hoge Haansberg mogelijk te maken. Daar worden tot 2030 1400 
nieuwe woningen gepland (inclusief ontwikkeling Haansberg Oost).  
Maar los van deze nieuw te bouwen woningen, maken onze inwoners zich 
zorgen over de verkeersafwikkeling. Feit is dat aan de zuidzijde van onze 
gemeente een goede ontsluiting is naar de A58. Maar in Etten-Leur Noord 
en ook het centrum is sprake van verkeerscongestie. Daarbij speelt ook 
mee dat door de gelijkvloerse overwegen van de spoorlijn er sprake is van 
een barrière. Zeker nu wordt voorzien dat het aantal vervoersbewegingen 
over het spoor zal toenemen. Reden voor onze fractie om kritische vragen 
te stellen hoe het college aankijkt tegen de verdere verkeersontsluiting. 
Eerder heeft de raad het doortrekken van de Aletta Jacobslaan afgewezen. 
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CDA fractie vond dat dit besluit nu niet opnieuw ter discussie moet worden 
gesteld. CDA kijkt eerder naar nieuwe oplossingen. Zoals het aanleggen 
van een Oostelijke randweg met onderdoorgang onder het spoor. Maar 
ook het verbeteren van bestaande wegen (rotondes, verkeersveiligheid 

voor fietsers en voetgangers) zijn punten van aandacht. De wethouder 
heeft toegezegd hier eind dit jaar in het uit te werken Verkeers- en 
Vervoersplan Etten-Leur op terug te komen. 
 
 
Bestemmingsplan Anna Van Berchemlaam 
 
De sloop van de Nieuwe Nobelaer is nagenoeg afgerond. Op dit terrein aan  
de Anna Van Berchemlaan wordt een herontwikkeling van woningen 
voorzien. Eerder waren in de raad de kaders voor deze herontwikkeling 
vastgesteld. Belangrijk voor het CDA is dat -net als bij andere 
binnenstedelijke bouwplannen- er aandacht is voor de belangen van de 
omwonenden. Nadat aanvankelijk de eerste plannen van de ontwikkelaar 
weerstand opriepen bij de omwonenden (bouwmassa, inkijk, 
parkeerdruk), is de afgelopen periode een constructieve dialoog met de 
omgeving gevoerd. Dit leidde weliswaar tot minder wooneenheden dan 
gepland (95 ipv 100) , maar de voorliggende plannen zijn wel gedragen 
door de omwonenden. CDA fractie heeft dan ook ingestemd met het plan, 
waarbij nog wel aandacht is gevraagd voor het oplossen van een verzoek  
van een aanwonend gezin.  
 
Op 8 mei is een Raad Debatteert. Wilt u meepraten en of een 
reactie geven op raadsvoorstellen? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 
 

 
25 jarig jubileum 

 
  

 
 
 

Ronnie Buiks 25 jaar in de lokale politiek  

 
De jaren vlieg voorbij. Dat is een veelgehoorde uitspraak. En net als in 
veel andere gezegden, zit er een kern van waarheid in. 
 
Want op 14 april 1998 werd Ronnie Buiks op 27 jarige leeftijd benoemd 
als lid van de gemeenteraad van Etten-Leur. Hij was destijds benaderd 
door het bestuur om verjonging in de fractie te brengen. Hoewel hij niet 
op een verkiesbare plaats stond op de lijst, lukte het Ronnie om met 
voorkeurstemmen in de raad te komen.  
 
Nu 25 jaar later staat hij zelf als senior in de fractie. Er zijn momenten 
geweest van ups en downs. Hij heeft 6 raadsperioden vol gemaakt, 
waarvan hij vier keer als lijsttrekker de campagne heeft getrokken. En na 
die verkiezingen heeft hij ook als voorzitter de CDA fractie geleid. Een 
stabiele periode, want sinds 2000 maakt CDA Etten-Leur onafgebroken 
deel uit van de coalitie. In de huidige raadsperiode is hij geen 
fractievoorzitter, maar legt hij zich vooral toe op het coachen van de 
nieuw benoemde raadsleden. Ook binnen de raad is hij gegroeid in de rol 
van senior. Zo was hij jarenlang voorzitter van de werkgevercommissie en 
heeft hij als plaatsvervangend voorzitter van de gemeenteraad geacteerd.  
 
Reden voor bestuur en fractie om Ronnie op vrijdag 14 april 2023 te 
verrassen met een bezoek thuis. En zoals jullie op bijgaande foto kunnen 
zien, werd dat op prijs gesteld.  
 
Namens als leden, fractie en bestuur CDA Etten-Leur een welgemeende 
felicitatie voor de inzet van Ronnie Buiks. 
 
 

 
Voor Heel Nederland  
 
 
 

 
Bouwen aan vertrouwen 
 
De recente verkiezingen zijn gewonnen door BoerBurgerBeweging. De 
BBB heeft als nieuwkomer in de landelijke politiek maximaal geprofiteerd 
van het ongenoegen van de stemgerechtigde inwoners in dit land. Anders 
gezegd, deze uitslag geeft aan dat veel inwoners niet veel vertrouwen 
hebben in de bestaande politiek. Alle gevestigde politieke partijen hebben 
verloren. 

mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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Wat betekent dit voor het CDA ? Er ligt een opdracht om te bouwen aan 
het vertrouwen. Begin dit jaar is het rapport “Voor Heel Nederland” 
gepubliceerd door CDA landelijk (www.voorheelnederland.com) . In dat 

rapport wordt niet alleen een analyse gemaakt van de huidige 
vertrouwenscrisis in Nederland. Een optelsom van vele maatschappelijke 
misstanden (Groningen, toeslagenaffaire). Maar ook worden de gevolgen 
beschreven van jarenlang “liberaal” beleid waar de ontplooiing van 
individuele vrijheden op de voorgrond heeft gestaan. En waarbij de 
normen en waarden van het “samen leven” naar de achtergrond zijn 
gegaan.  
 
CDA roept op voor herstel van het vertrouwen in dit rapport. En dit begint 
bij elke lokale afdeling. Zo ook in Etten-Leur. Hoe dan ? Door in de lokale 
politiek verbinding te zoeken met inwoners. Door bij raadsvoorstellen die 
voorbereid worden naar de betrokken inwoners toe te gaan. Te vragen 
hoe zij betrokken zijn geweest in de voorbereiding, of zij aandachtspunten 
hebben bij de voorstellen, waar vooral op gelet moet worden bij de 
uitvoering van te nemen besluiten.  
 
Maar het gaat verder dan dat. In feite moeten de oren voor signalen uit de 
samenleving constant open staan. Niet alleen tijdens campagnetijd. In 
feite is er sprake van “permanente campagne” Dat maakt de fractie ook 
waar door gericht contact te houden met verenigingen (vereniging van de 
maand), te vergaderen op locatie van een vereniging of buurthuis. Eén 
van de vernieuwingen daarbij is de tweede ring. Een aantal mensen die 
betrokken zijn bij onze partij een vanuit hun expertise een bijdrage willen 
leveren. Daarbij doen we ook een beroep op onze eigen leden, die vanuit 
bedrijf, beroep of betrokkenheid een bijdrage willen en kunnen leveren. 
Wees niet bescheiden en laat je horen. 
 
Recent is in bestuur en fractie gesproken over een plan hoe we meer 
mensen uit Etten-Leur warm kunnen krijgen voor CDA Etten-Leur. De 
komende maanden worden verschillende gesprekken ingepland om 
mensen te betrekken. Wellicht komen hier ook mensen uit voort die de 
stap willen zetten in de lokale politiek. Er zijn nog drie vacatures voor 
burgerraadslid in te vullen. Weet je mensen uit jouw familie, 
kennissenkring of netwerk die we kunnen benaderen, aarzel dan niet om 
contact op te nemen met bestuur of fractie. 
 
Ger de Weert (email: gdw.mail@xs4all.nl) 
 
 

 

http://www.voorheelnederland.com/

